
Hej Anne Lyngholm. 
I forlængelse af vores telefonsamtale d.29/8-16, Ang. lukning af  nedkørsel fra Næstvedvej til den 
tidligere Labofa fabrik. 
Som jeg omtalte ville det være en utrolig dårlig ide, idet det er den mest naturlige vej ind til de 
firmaer som nu er beskæftiget i denne fabrik. Som forøvrigt også har adresse på Næstvedvej. 
Da jeg bor op til den anden ind/udkørsel, som I vil benytte, ser jeg dagligt de store problemer der er 
for de lastvogne, og især sættevogne, som skal ind og ud her."s Der er slet ikke plads til at de kan få 
sving nok på for at komme ind. Dette medfører ofte farlige situationer for alle dem som skal til 
lægecentret. Her kommer mange med kørestole, elscottere og dårligt gående, som ofte må "springe" 
for livet, da der ikke er ordenlig udsigt over dette vejstykke, når man skal ind eller ud. 
Dette er også et problem for ambulancer som skal til og fra lægerne. 
Herudover trykker de store biler både kloaker og kantsten ved den ret smalle indkørsel fra 
Smidstrupvej. Alene det sidste år er der blevet rep.regnvandsnedløb 2 gange, og det nedløb som 
ligger på hjørnet er også ved at blive trykket ned. 
Jeg vedhæfter nogle foto, som tydeligt viser hvor lidt plads der er. 
Mvh. 
Leif Larsen 
Næstvedvej 41 
4230 Skælskør 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 


